



Protokoll sektionsmöte HTM2-extra 2016–12–15

Närvaro:	David Larsson	Talman
	Robin Timan	Propagandamästare, tillika Sekreterare
	Martin Johansson	Ordförande
	Lasse Heemann	Källarmästare fr.o.m §23
	Ludvig Eriksson	Skattmästare
	Rasmus Göransson	Näringslivsansvarig
	Carl Nilsson Nyman	Revisor t.o.m §21
	Martin Bergman	
	Axel Isberg	
	Ossian Gewert	
	Paula Roth	
	Timmy Larsson	
	Niklas Bruce	fr.o.m §23
	Viktor Claesson	t.o.m §24
	Anna Qvil	
	Oliver Dageson	
	Jesper Berg	
	Axel Peterson	
	Alex Wein	t.o.m §21
	Hannes Åström	
	Fabian Sundholm	
	Lars Gustafsson	
	Nils Bengtsson	
	Martin Jakobsson	
	Fred Nordell	
	Johannes Törnblom	
	Daniel Åhlin	
	Jesper Grahm	
	Oskar Ström	
	Oskar Damkjaer	
	Axel Wihlborg	
	Mattias Eklund	
	Henrik Olsson	fr.o.m §12
	Joel Jonsson	
	Emmy Edfors	
	Elin Hanstorp	

§1	TFMÖ	Talman David Larsson förklarade mötet öppnat kl 17:20.
§2	Tid och sätt	Mötet beslöt att godkänna tid och sätt.
§3	Adjungeringar	Inga adjungeringar.
§4	Rosa på bal	Sjöngs.



- §5 Val av två justeringspersoner Mötet **beslöt** att välja Ludvig Eriksson och Lars Gustafsson till justeringspersoner.
- §6 Val av två rösträknare Mötet **beslöt** att välja Ludvig Eriksson och Lars Gustafsson till rösträknare.
- §7 Föredragningslista Propositionerna §27 och §28 hade ej hunnit bli klara och drogs därför tillbaka.

Mötet **beslöt** att godkänna föredragningslistan med dessa ändringar.
- §8 Föregående mötesprotokoll Mötet **beslöt** att godkänna protokollet för HTM1 2016.
- §9 Meddelanden Elin Hanstorp meddelade att man kan söka Överste och massa andra poster på kåren.
- §10 Rapport från styrelsen Inget nytt hade hänt sen förra mötet.

Talman David Larsson öppnade upp för frågor till styrelsen. Ingen ställde någon fråga.
- §11 Sektionens ekonomiska status Skattmästare Ludvig Eriksson presenterade sektionens ekonomiska status.
- §12-20 Verksamhets- och revisionsberättelser Henrik Olsson kom in i lokalen.

Mötet **beslöt** att bordlägga dessa punkter till nästa möte.
- §21 Motion: Valförande av stabsmedlemmar Ludvig Eriksson presenterade motionen.

Lars Gustafsson frågade vad som skiljer staben från övriga viceposter. Ludvig Eriksson svarade att de anser att stabsrollen är lite viktigare och bör därför väljas med större noggrannhet.

Rasmus Göransson läste upp styrelsens svar.

Lars Gustafsson skickade in ett ändringsyrkande om att styrelsen ska välja stabsmedlemmar.

Mötet fann en viss tveksamhet till om det ska vara Överphös Electus eller inte men kom fram till att det ska vara så.

Mötet höll en längre diskussion där det fanns flera olika meningar i frågan.

Förslaget som till slut stod var att Överphös väljs av sektionen på HTM1 och resterande stabsmedlemmar ska sen valberedas av en grupp och till slut väljas antingen av styrelsen, individu-



ellt på HTM2, eller som grupp på HTM2.

Mötet **beslöt** att Överphös väljs av sektionen på HTM1.

Mötet **beslöt** att ska valberedningsgruppen ska se ut som i motionen förutom SRD-medlemmen.

Mötet **beslöt** att styrelsen tillsammans med Överphös Electus ska tillsätta valberedningsgruppen.

Mötet **beslöt** att styrelsen ska välja in staben.

Mötet **beslöt** att godkänna det framvaskade förslaget. Carl Nilsson Nyman och Alex Wein lämnade lokalen.

§22 Motion: Avskaffa fri nominering

Mattias Eklund presenterade motionen.

Motionärerna hade missat en stadgeändring i motionen vilket innebär att den faller direkt. Mötet valde ändå att fortsätta diskutera motionen.

Martin Bergman frågade om detta kommer innebära att man inte kommer att kunna ställa sig upp under mötet och kandidera. Mattias Eklund svarade ja på den frågan.

Lars Gustafsson frågade om det ska finnas möjlighet att skriva upp sig som intresserad av en post efter att valberedningen har fastslagit sina förslag. Mattias Eklund svarade att det ska finnas en 5-dagarsperiod där man ska kunna göra det.

Mötet **beslöt** att återremittera motionen.

Mötet ajournerades kl 18:49.

§23 Motion: Nytt monument till sektionen

Mötet togs upp igen kl 19:20.

Mattias Eklund presenterade motionen.

Mattias Eklund skickade in ett ändringsyrkande om att sektionens medlemmar ska bestämma det vinnande förslaget istället för Jubileumskommittén.

Elin Hanstorp frågade vart det ska stå. Mattias Eklund svarade att de inte fått någon tilldelad plats ännu men eventuellt på gröngräset.

Ludvig Eriksson presenterade styrelsens svar.



Lars Gustafsson skickade in ett ändringsyrkande om att ändra valproceduren till att sektionsmedlemmar ska skicka in designförslag, Jubileumskommittén väljer de 5 bästa, och sen ska sektionen rösta om vilket förslag som är bäst.

Motionärerna jämkade sig med ändringsyrkandet från Lars Gustafsson.

Mötet **beslöt** att godkänna det framvaskade förslaget.

§24 Motion: Incitament
för bättre
mötesnärvaro

Henrik Olsson presenterade motionen.

Lars Gustafsson frågade om man ska få presenten efter varje möte eller vid årets slut. Henrik Olsson svarade att man ska få det efter varje möte.

Martin Bergman och Elin Hanstorp skickade in likvärdiga ändringsyrkanden om att undantag från kravet på närvaro ges vid tillagning av mat till mötet eller av LTH schemalagda skolmoment.

Henrik Olsson jämkade sig med yrkandet.

Mötet **beslöt** att godkänna det framvaskade förslaget.

Viktor Claesson lämnade lokalen.

§25 Motion: Policy för
sluten votering

Henrik Olsson presenterade motionen.

Martin Johansson förklarade att styrelsen inte har något officiellt svar då det inte hunnits godkännas på ett styrelsemöte men att det har diskuterats och att styrelsen överlag tyckte att det var en bra idé.

Mötet **beslöt** att bifalla motionen i sin helhet.

§26 Motion: Rösträtt i
personval

Motionären valde att inte lyfta motionen.

Elin Hanstorp frågade varför motionären valt att inte lyfta den. Ludvig Eriksson svarade att han blivit informerad att det går emot kårens stadgar och att han formulerat den dåligt.

Axel Wihlborg lyfte motionen och yrkade på återremittering.

Mötet **beslöt** att återremittera motionen.

§27 Sen handling:
Proposition:
Budgetrevidering

Fallen sen tidigare.



§28 Proposition: Seniors Fallen sen tidigare.

§29 Val enligt stadgar och reglemente **Skattmästare**

Valberedningen presenterade Axel Wihlborg som sin kandidat.

Axel Wihlborg presenterade sig och frågades ut.

Axel Wihlborg lämnade lokalen.

Mötet diskuterade kandidaten.

Mötet **beslöt** att välja Axel Wihlborg (930605-0395) till Skattmästare.

Axel Wihlborg kom in i lokalen.

Propagandamästare, tillika sekreterare

Valberedningen presenterade Paula Roth som sin kandidat.

Paula Roth presenterade sig och frågades ut.

Paula Roth lämnade lokalen.

Mötet diskuterade kandidaten.

Mötet **beslöt** att välja Paula Roth till Propagandamästare, tillika sekreterare.

Paula Roth kom in i lokalen.

Vice Skattmästare

Valberedningen presenterade Fred Nordell som sin kandidat.

Niklas Bruce kandiderade.

Niklas Bruce lämnade lokalen. Fred Nordell presenterade sig och frågades ut.

Fred Nordell lämnade lokalen.

Niklas Bruce kom in i lokalen.

Niklas Bruce presenterade sig och frågades ut.



Niklas Bruce lämnade lokalen.

Mötet diskuterade kandidaterna. Det fanns oklarheter kring om båda kandidaterna kan väljas eller enbart en av dem. Mötet kom fram till att båda kan väljas och kandidaterna var införstådda med det.

Mötet **beslöt** att behandla kandidaterna i klump.

Mötet **beslöt** att välja in klumpen som Vice Skattmästare.

Inspektor

Valberedningen presenterade Jan Eric Larsson som sin kandidat.

Mattias Eklund läste upp en hälsning från Jan Eric Larsson som själv inte hade möjlighet att närvara på plats.

Mötet diskuterade kandidaten.

Mötet **beslöt** att väljas Jan Eric Larsson till Inspektor.

Mötet **beslöt** att övriga poster delegeras ner till styrelsen.

§30 Övrigt

Viktor Claesson påpekade att man ska lämna pant och sånt i påsarna som finns.

Axel Wihlborg frågade om det är okej att en Vice Skattmästare får ansvar för caféets ekonomi.

Mötet kom fram till att det inte bryter mot några regler.

Mötet **beslöt** att en Vice Skattmästare ska ha ansvar för caféets ekonomi.

Axel Wihlborg ville klargöra vad som gäller med attesträtten för de nyvalda Vice Skattmästarna om de kan attestera sina respektive ansvarsområden själva (sex och café) eller om Skattmästaren måste göra det.

David Larsson informerade att han och Lars Gustafsson antagligen kommer att göra en motion gällande detta.

Mötet diskuterade frågan.

Ludvig Eriksson ville att han och Axel Wihlborg ska jobba ihop en policy.

Lars Gustafsson hade samma tanke fast att även styrelsen ska vara involverad.

David Larsson föreslog att ålägga styrelsen att sätta ihop en lämplig grupp för att ta fram denna policy som sen ska lyftas på ett sektionsmöte.

Alla jämkar sig med David Larssons förslag.

Mötet **beslöt** att bifalla yrkandet.



Rasmus Göransson ville att folk skulle ta av det godis som fanns.

§31 TFMA

Talman David Larsson förklarade mötet avslutat kl 21:55.

Mötessekreterare

Talman

Justeras

Justeras

Robin Timan
Propagandamästare, tillika Sekreterare

David Larsson

Lars Gustafsson
Sektionsmedlem

Ludvig Eriksson
Skattmästare